
Online Car Auction



PARTICIPATING IN AUCTIONS ON AVCARS.EU
Use the search function to find the lot you're interested in. Then click the «To Lot» button to
open its detailed page.



 On the right side of the lot page, you'll find the bidding panel. In this section, you can:
- view the auction end date;
- check the current bid for the lot;
- see the «Buy Now» price and, if desired, purchase the vehicle at a fixed price without
participating in the bidding;
- place your own bid to take part in the auction.



To place a bid on a vehicle, enter the amount in the «Bid» field and click the «Place a Bid» button.
You can also use the «Bid Agent» feature — in this mode, bids will be automatically increased up to
the maximum limit you set.

Please note: your bid must exceed the current bid by at least one bidding increment — a minimum of €100.



Below, you will see one of the following status messages:
- You won!
- Outbid!
- You lost!
In some auctions, after the main bidding phase ends, lots enter the X-Time phase — an extended
period during which you and other participants can continue placing bids. The auction only officially
closes after the X-Time phase is over.
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If your bid is the winning one, the lot moves to the deal processing stage
(See the «Vehicle Processing» guide for details.)
If you didn’t win — simply select a new lot and continue participating in the auctions.

We wish you all successful bidding!
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УЧАСТИЕ В ТОРГАХ НА АУКЦИОНЕ AVCARS.EU
Воспользуйтесь поиском, чтобы найти интересующий вас лот. После этого нажмите
кнопку «К лоту», чтобы перейти на его подробную страницу.



Справа на странице лота находится панель ставок. В этом разделе вы можете:
- посмотреть дату окончания торгов;
- ознакомиться с текущей ставкой по лоту;
- увидеть цену «Купить сейчас» и, при желании, приобрести автомобиль по фиксированной
цене без участия в торгах;
- сделать собственную ставку для участия в аукционе.



Чтобы сделать ставку на автомобиль, введите сумму в поле «Ставка» и нажмите на кнопку
«Сделать ставку».
Также вы можете воспользоваться функцией «Агент ставок» — в этом режиме ставки будут
автоматически повышаться до установленного вами максимального предела цены.

Обратите внимание: ваша ставка должна превышать текущую минимум на один шаг
аукциона — не менее чем на 100 евро.



Ниже вы увидите один из статусов:
- Вы лидируете!
- Ставка перебита!
- Вы проиграли!
В некоторых аукционах после завершения основных торгов лоты переходят в фазу X-Time —
дополнительный период, в течение которого вы и другие участники могут продолжать делать
ставки. Аукцион окончательно закрывается только после завершения фазы X-Time.



Если ваша ставка оказалась победной, лот переходит в стадию оформления сделки 
(См. инструкцию «Оформление автомобиля»).
 Если вы проиграли — выберите новый лот и продолжайте участвовать в торгах.

Желаем всем успешных торгов!


